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Rapportering på midler i programmering valgfag 

Avsender: Utdanningsdirektoratet 

1. RAPPORTERING PÅ BRUK AV MIDLER 

Vi viser til informasjonsbrev 06.06.2018 vedrørende økonomisk støtte til forsøk i programmering 

valgfag. Vi ber dere med dette om å rapportere på mottatte midler for skoleåret 2017-2018. 

Svarfrist er senest 01.10.2018. 

Vi minner om at midler ikke skal benyttes til lønn og at deres skoler må delta på 

erfaringsseminarer i regi av oss. I  den forbindelse minner vi om neste samling, 17.10.2018, og 

ber om at dere sprer denne datoen til deres skoler. 

Spørsmål rettes til Ole Christian Norum, ocn@udir.no 

Vi ønsker at skolen svarer på følgende: 

 Hvor mange skoler deltar i forsøket med programmering valgfag i deres kommune? 

Dersom det har skjedd en endring i deltagende skoler kan dere opplyse om dette i 
kommentarfeltet. 
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Ingen kommentar fra instansen 

 Har midlene i sin helhet blitt benyttet til formålet med tildelingen? 

Ja 

 Hva er midlene blitt brukt til? 

Innkjøp av utstyr 

Dekking av reise til erfaringsseminar i regi av Utdanningsdirektoratet 

Ikke angitt kort svar 

 Har dere per 01.10.18 ubenyttede midler? 

Ja 

mailto:ocn@udir.no


 Hvis ja på forrige spørsmål; hvor mye er ubenyttet per 01.10.18 (i kroner) og hva er 
planen for å forbruke disse midlene? 

Oppgi beløpet i første felt og planen i andre felt 
 

100000 

Dette er årets tildelte midler. Vil bli brukt i samsvar med informasjonsbrevet utover 

skoleåret. 

 Har dere annen informasjon vedrørende midlene dere ønsker å oppgi? 

Ikke angitt kort svar 

 

 

 

 

Vennlig hilsen 

 

 

Bjørg Rafoss Tronsli 

avdelingsdirektør 

Ole Christian Norum 

seniorrådgiver 
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